

ADDITIONALS

MADEIRA GARNFABRIK: OPEN NETWORK

This German decorative yarn specialist also surprises us with constant innovations thanks to an international network of designers and textile firms now also injecting new impetus into creative development. For instance, new designs for winter combine the "Frosted Matt" embroidery yarn with functional weaves from Taiwan's New Trend Textile Co. Ltd.. Other ideas focus on the combination of embroidery with innovative print design, modernise the classic cross-stitch using neon yarns and provide upholstered, three-dimensional embroidery. Further creative input is also displayed by outfits supplied by design students at Switzerland's FHNW Basel, Academy of Art and Design, also exhibited at the company's stand.



MADEIRA GARNFABRIK

MADEIRA GARNFABRIK: OPEN NETWORK

Der deutsche Spezialist für Ziergarne überrascht auch deshalb immer wieder mit Innovationen, weil mittlerweile ein internationales Netzwerk aus Designern und Textilfirmen die kreative Entwicklungsarbeit befeuert. Neue Designs zum Winter verbinden zum Beispiel das matte Stickgarn „Frosted Matt“ mit Funktionsgeweben des taiwanesischen Webers New Trend Textile Co. Ltd.. Andere Ideen basieren auf der Kombination von Stickerei mit innovativem Druckdesign, modernisieren den klassischen Kreuzstich über Neongarne und liefern gepolsterte, dreidimensionale Stickereien. Zusätzlichen kreativen Input zeigen übrigens die Outfits von Designstudenten der Schweizer FHNW Basel, Academy of Art and Design, die am Stand des Unternehmens ausgestellt sind.